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PROTOKÓŁ Nr IX / 2011 

 

z obrad sesji 

Rady Miasta Mława  

odbytej w dniu 23 sierpnia 2011r. 

w sali Miejskiego Domu Kultury 

 

 

 
Obrady siódmej zwyczajnej sesji Rady Miasta Mława otworzył Przewodniczący 

Rady Miasta Krzysztof Wasiłowski o godz.13oo. 
 
 
Powitał serdecznie Burmistrza Miasta Sławomira Kowalewskiego, Panie i Panów 

Radnych, Sekretarza Miasta Mariusza Szczechowicza, Skarbnika Miasta Henryka 
Antczaka, Przewodniczących Zarządów Osiedli, naczelników wydziałów UM, prezesów 
spółek komunalnych, kierowników jednostek podległych, osoby którym zostaną 
powierzone stanowiska dyrektorów Gimnazjum Nr 1 Panią Romanę Olszewskąi i 
Gimnazjum Nr 2 Pana Jarosława Olszewskiego, Przewodniczącego Młodzieżowej Rady 
Miasta wraz z radnymi, przedstawicieli mediów oraz mieszkańców miasta. 
 
Ad. pkt 2 
 
Zgodnie z porządkiem obrad nastąpi wręczenie dyrektorom aktów powierzenia 
stanowiska. O zabranie głosu Przewodniczący Rady poprosił Burmistrza Miasta . 
 
Burmistrz Miasta Sławomir Kowalewski 
poinformował , że w miesiącu maju zostały ogłoszone konkursy na stanowiska 
dyrektorów placówek oświatowych tj. Gimnazjum Nr 1 i Nr 2 w Mławie. Do konkursu 
przystąpili kandydaci, którzy spełniali kryteria zawarte w ogłoszeniu. W wyniku 
przeprowadzenia postępowania konkursowego zostały wyłonione dwie osoby.  
Dyrektorem Gimnazjum Nr 1 na okres od 1 września 2011r. do 31 sierpnia 2016r. została 
Pani Romana Olszewska, a Dyrektorem Gimnazjum Nr 2 Pan Jarosław Jabłonowski . 
 
 Wspólnie z Przewodniczącym Rady Miasta Mława Krzysztofem Wasiłowski złożyli 
najserdeczniejsze życzenia i wręczyli akty powierzenia stanowiska. 
 
 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że na sali jest quorum  
władne do podejmowania prawomocnych uchwał . 
Obecnych 20 radnych , nieobecnych / usprawiedliwionych / radny Arkadiusz Dłubisz. 
 
Zapytał, czy są uwagi do porządku obrad. 
 
 Uwag do porządku obrad nie wniesiono, Rada Miasta w głosowaniu jawnym 
jednogłośnie / 20 głosami za / przegłosowała zaproponowany porządek obrad przez 
Przewodniczącego Rady Miasta. 
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Ad. pkt 3 
 
Przewodniczący Rady Miasta  na Sekretarza Obrad zaproponował  

radnego Janusza Wojnarowskiego. 
 

Radny Janusz Wojnarowski wyraził zgodę. 
 
Ponieważ innych kandydatur nie zgłoszono w wyniku jawnego głosowania  

/ 20 głosami za / Sekretarzem Obrad IX sesji Rady Miasta został wybrany  
radny Janusz Wojnarowski. 

 
Ad. pkt 4 

 
 Przewodniczący Rady Miasta poinformował , że protokoł  z VIII sesji Rady 

Miasta odbytej w dniu 28 lipca 2011r. był wyłożony w biurze rady w siedzibie Urzędu 
Miasta i każdy radny mógł się zapoznać. 

 
Ponieważ uwag nie zgłoszono zaproponował przyjęcie protokołu bez 

odczytywania. 
 
W wyniku jawnego głosowania Rada Miasta jednogłośnie / 20 głosami za / 

przyjęła protokoł z VIII sesji Rady Miasta odbytej w dniu 28 lipca 2011r. 
 

Ad. pkt 6 
 
Skarbnik Miasta Henryk Antczak przedstawił projekt uchwały w sprawie  
zmiany uchwały budżetowej na 2011r. wraz z autopoprawkami. 

 
Zmiany w załączniku Nr 1 (dochody)  do niniejszego projektu 

uchwały : 
Dział 900 - Gospodarka komunalna i ochrona środowiska (+ 516,73 zł) 

Rozdział  90001 – Gospodarka ściekowa i ochrona wód w kwocie  

( + 516,73 zł) 

- zmniejszenie środków z tytułu wpłat mieszkańców na budowę sieci 

wodociągowej w ul. Kryszkiewicza w Mławie (na odcinku do działki 4654) w 

kwocie (-883,27zł) 

- zwiększenie środków z tytułu wpłat mieszkańców na budowę sieci 

wodociągowej na odcinku ul. XX Dywizji Piechoty Wojska Polskiego w 

Mławie w kwocie (+ 1400,00 zł) 

 

Zmiany w załączniku Nr 2 (wydatki)  do niniejszego projektu 
uchwały:  

 
 

Dział 801 - Oświata i wychowanie (0,00 zł) 
Rozdział 80110 - Gimnazja (0,00 zł ) 
- zwiększenie środków na remont łazienki w Gimnazjum Nr 1 w Mławie w 
kwocie (+10 000,00 zł) 
- zmniejszenie środków z zadania inwestycyjnego pn; „ Usunięcie bariery 
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poruszania się osób niepełnosprawnych po budynku Gimnazjum Nr 1 
poprzez zakup i montaż platform przychodowych w kwocie (-10 000,00 zł) 
Dział 900 - Gospodarka komunalna i ochrona środowiska (+ 516,73 zł) 

Rozdział 90001 - Gospodarka ściekowa i ochrona wód w kwocie ( + 516,73 

zł) 

- zmniejszenie środków  na budowę sieci wodociągowej w ul. Kryszkiewicza 

w Mławie (na odcinku do działki 4654) w kwocie (- 2 208,17 zł) 

- zmniejszenie środków na budowę kanalizacji sanitarnej w ul. 

Warszawskiej w Mławie w kwocie (-775,10 zł) 

- zwiększenie środków  na budowę sieci wodociągowej na odcinku ul. XX 

Dywizji Piechoty Wojska Polskiego w Mławie w kwocie (+ 3 500,00 zł) 

 
Zmiany w załączniku Nr 3 (zadania inwestycyjne jednoroczne) do 

niniejszego projektu uchwały dotyczą: 

- zmniejszenia środków  na budowę sieci wodociągowej w ul. Kryszkiewicza 

w Mławie (na odcinku do działki 4654) w kwocie (- 2 208,17 zł) w tym; 

środków pochodzących z wpłat mieszkańców miasta Mława w kwocie (-

883,27 zł) oraz środków własnych miasta w kwocie (-1 324,90 zł) 

- zmniejszenie środków ( własnych) na budowę kanalizacji sanitarnej w ul. 

Warszawskiej w Mławie w kwocie (-775,10 zł) 

- zwiększenia środków  na budowę sieci wodociągowej na odcinku ul. XX 

Dywizji Piechoty Wojska Polskiego w Mławie w kwocie (+ 3 500,00 zł) w tym 

środków pochodzących z wpłat mieszkańców miasta Mława w kwocie 

(+1 400,00 zł) oraz środków własnych (+2 100,00 zł ) 

 

Dochody po zmianie wynoszą  83.025.539,76 zł. 

Wydatki po zmianie wynoszą    90.267.243,76 zł. 

 
Dokonuje się również zmiany w załączniku Nr 1 (dochody)  do 

niniejszego projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2011r. 
Dział 921 - Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego (+ 60 000,00 zł) 

Rozdział 92105 – Pozostałe zadania w zakresie kultury (+60 000,00 zł) 

wpłaty mieszkańców Mławy na rekonstrukcję „ Bitwy pod Mławą” w kwocie  

(+60 000,00 zł) 

Dokonuje się zmiany w załączniku Nr 2 (Wydatki)  do niniejszego projektu 
uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2011r. 
Dział 600 - Transport i łączność (+ 17 500,00 zł) 
Rozdział 60016 – Drogi publiczne gminne (+17 500,00 zł) 
zwiększenie środków na zadaniu inwestycyjnym pn: „Przebudowę 
nawierzchni z punktami świetlnymi w odgałęzieniu od ul. Warszawskiej w 
Mławie w kwocie (+ 17 500,00 zł) 
Dział 900 - Gospodarka ściekowa i ochrona wód (- 17 500,00 zł) 
Rozdział 90001 – Gospodarka ściekowa i ochrona wód (-17 500,00 zł) 
zmniejszenie środków na zadaniu inwestycyjnym pn; „ Budowa sieci 
kanalizacji sanitarnej w ul. Instalatorów w Mławie (-17 500,00 zł) 
Dział 921 - Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego (+60 000,00 zł) 
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Rozdział 92105 – Pozostałe zadania w zakresie kultury (+60 000,00 zł) 

zwiększenie wydatków z tytułu organizacji rekonstrukcji „ Bitwy pod Mławą”. 

 w kwocie (+60 000,00 zł). 

 

Dochody po zmianie wynoszą  83.085.539,76 zł. 

Wydatki po zmianie wynoszą    90.327.243,76 zł. 

 
DOCHODY (+96 094,73 zł) 

Dział 600 - Transport i łączność (+1 578,00 zł) 

Rozdział 60016 - Drogi publiczne gminne (+1 578,00 zł) 

wpłaty mieszkańców miasta Mława na  przebudowę chodnika wzdłuż 

budynku przy ul. Padlewskiego 1/2 w Mławie  (+1 578,00 zł) 

Dział 900 - Gospodarka komunalna i ochrona środowiska (-5 483,27 zł) 

Rozdział 90001 – Gospodarka ściekowa i ochrona wód (-5 483,27 zł) w tym: 

- zmniejszenie planowanej kwoty z tytułu wpłat  mieszkańców miasta Mława 

na budowę sieci wodociągowej w ul.  Piekiełko ( odcinek do działki 349)   w 

kwocie (-6 000,00 zł) 

- zmniejszenie środków z tytułu  wpłat  mieszkańców  na  budowę  sieci  

wodociągowej w ul. Kryszkiewicza w Mławie (na odcinku do działki 4654) w 

kwocie (-883,27 zł) 

- zwiększenie środków z tytułu wpłat mieszkańców na budowę sieci 

wodociągowej na odcinku ul. XX Dywizji Piechoty Wojska Polskiego w 

Mławie w kwocie (+ 1400,00 zł) 

Dział 921 -  Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego (+100 000,00 zł) 

Rozdział 92105 – Pozostałe zadania w zakresie kultury (+100 000,00 zł) 

wpłaty mieszkańców Mławy na rekonstrukcję „ Bitwy pod Mławą” w kwocie  

(+100 000,00 zł) 

 

WYDATKI (+60 665,62 zł) 

Dział 600 - Transport i łączność (+22 760,00 zł) 

Rozdział 60014 – Drogi publiczne powiatowe (0,00 zł) 

zmniejszenie zakupu usług remontowych w kwocie (-60 000,00 zł) 

zwiększenie zakupu usług pozostałych w kwocie (+60 000,00 zł) z tytułu 

bieżącego utrzymania dróg powiatowych w granicach miasta Mława. 

Rozdział 60016 – Drogi publiczne gminne (+22 760,00 zł) w tym: 

- zwiększenie środków na przebudowę chodnika wzdłuż budynku przy 

 ul. Padlewskiego 1/2 w Mławie w kwocie (+5 260,00 zł) 

- zwiększenie  środków  na  zadaniu  inwestycyjnym  pn: „Przebudowę  

nawierzchni  z  punktami  świetlnymi  w  odgałęzieniu  od  ul. Warszawskiej  

w Mławie w kwocie (+ 17 500,00 zł) 

Dział 754 - Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa (0,00 

zł) 

Rozdział 75410 – Komendy Wojewódzkie Państwowej Straży Pożarnej 

(+50 000,00 zł) wpłata  na fundusz wsparcia z przeznaczeniem dla  
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Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Mławie w kwocie 

(50 000,00 zł) 

Rozdział 75411 – Komendy Powiatowe Państwowej Straży Pożarnej (-

50 000,00 zł) z uwagi na zmianę Ustawy o Państwowych Strażach 

Pożarnych oraz zmianę klasyfikacji  budżetowej planowana pomoc 

finansowa dla Komendy Powiatowe Państwowej Straży Pożarnej w Mławie 

w kwocie (+50 000,00 zł)  została przeniesiona do rozdziału  

75410 - Komendy Wojewódzkie Państwowej Straży Pożarnej. 

Dział 801 - Oświata i wychowanie (-16 000,00 zł) 

Rozdział 80110 – Gimnazja (-16 000,00 zł) w tym: 

- zmniejszenie środków na zadaniu inwestycyjnym pn; „ Usunięcie bariery 

poruszania się osób niepełnosprawnych po budynku Gimnazjum Nr 1 

poprzez zakup i montaż platform przychodowych w kwocie (-26 000,00 zł) 

- zwiększenie  środków  na  remont  łazienki  w  Gimnazjum  Nr 1  w  

Mławie  w  kwocie (+10 000,00 zł) 

Dział 900 - Gospodarka komunalna i ochrona środowiska (-26 665,27 

zł) 

Rozdział 90001 – Gospodarka ściekowa i ochrona wód (-26 665,27 zł) w 

tym: 

- rezygnacja z zadania inwestycyjnego pn; „ Budowa sieci wodociągowej w 

ul. Piekiełko ( odcinek do działki 349) w kwocie (-15 000,00 zł) 

- zmniejszenie  środków  na budowę  sieci  wodociągowej  w  ul. 

Kryszkiewicza w  Mławie  (na odcinku do działki 4654)  w  kwocie  (- 

2 208,17 zł) 

- zmniejszenie  środków  na  budowę  kanalizacji  sanitarnej  w  ul. 

Warszawskiej w  Mławie  w kwocie (-775,10 zł) 

- zmniejszenie  środków  na  zadaniu  inwestycyjnym  pn; „ Budowa sieci 
kanalizacji sanitarnej  w  ul. Instalatorów  w  Mławie (-17 500,00 zł) 
- zwiększenie  środków  na budowę  sieci  wodociągowej  na  odcinku  ul. 

XX Dywizji Piechoty  Wojska  Polskiego  w  Mławie  w  kwocie (+ 3 500,00 

zł) 

- zwiększenie środków na  budowę kolektora sanitarnego w ul. Wójtostwo 

na odcinku od ul. Żwirki do rzeki Seracz w Mławie w kwocie (+5 318,00 zł) 

Rozdział 90095 – Pozostała działalność (0,00 zł) 

zmniejszenie środków w kwocie (-4 000,00 zł ) z opłat sądowych 

związanych ze sprawami sądowymi o odszkodowanie, oraz zmniejszenie 

środków w kwocie (-3 500,00 zł) z zakupu usług pozostałych. 

zwiększenie środków w kwocie (+7 500,00 zł) z tytułu kar i odszkodowań 

wypłacanych na rzecz osób prawnych i innych jednostek organizacyjnych, 

dotyczy wypłaty odszkodowania dla PKP.   

Dział 921 - Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego (+100 000,00 zł) 

Rozdział 92105 – Pozostałe zadania w zakresie kultury (+100 000,00 zł) 

zwiększenie wydatków z tytułu organizacji rekonstrukcji „ Bitwy pod Mławą”. 

 w kwocie (+100 000,00 zł) 
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Dział 926 - Kultura fizyczna (- 19.429,11 zł) 

Rozdział 92601- Obiekty sportowe w kwocie (- 19.429,11 zł) 

-Zmniejszenie środków  na budowę kompleksu boisk sportowych w ramach 

programu „Moje Boisko-Orlik 2012” na terenie Miejskiego Ośrodka Sportu i 

Rekreacji w Mławie w kwocie (-19.429,11 zł) 

 

W załączniku Nr 3 „Przychody i rozchody budżetu w 2011r.”  dokonano  

zamiany przychodów z tytułu kredytu długoterminowego w kwocie 

3.235.429,11 zł na przychody ze sprzedaży innych papierów wartościowych 

(obligacje komunalne) w kwocie 3.200.000,00 zł.  Różnica w kwocie 

35.429,11 zł  na pokrycie wcześniej zaciągniętych zobowiązań  została  

pokryta z wolnych środków planowanych na budowę boiska na terenie 

MOSiR.  Planowane rozchody budżetu nie ulegają zmianie i wynoszą 

3.235.429,11 zł   

Dochody budżetu na 2011r   83.085.539,76 zł 

Wydatki budżetu na 2011r     90.327.243,76 zł 

Przychody  budżetu uległy zmianie i wynoszą 10.477.133,11 zł 

Rozchody  budżetu  nie uległy zmianie i wynoszą  3.235.429,11 zł 

 

Zgodnie z projektem uchwały : 
  Ustala się dochody budżetu miasta na 2011 rok w wysokości  
83.085.539,76 zł, zgodnie z załącznikiem nr 1 do niniejszej uchwały, w tym: 
1/ dochody bieżące w kwocie:        73.625.774,14 zł, 
2/ dochody majątkowe w kwocie:      9.459.765,62 zł,  
 
 Ustala się wydatki  budżetu miasta na 2011 rok  w wysokości 
90.327.243,76 zł, zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszej uchwały, w  
tym: 
    1)  wydatki bieżące w kwocie         73.842.680,26 zł. 
    2)  wydatki majątkowe w kwocie    16.484.563,50 zł. 
 

Dokonuje się zmiany  planu wydatków na zadania inwestycyjne na 

2011 rok nieobjęte Wieloletnią Prognozą Finansową,  zgodnie z załącznikiem 

nr 3 do niniejszej uchwały. 

 Różnica między dochodami a wydatkami stanowi deficyt budżetu w 

kwocie 7.241.704,00 zł, który zostanie pokryty przychodami pochodzącymi 

z wolnych środków w kwocie 7.241.704,00 zł 

 Przychody budżetu w wysokości 3.235.429,11 zł (w tym;  z obligacji 

komunalnych w wysokości 3.200.000,00 zł. oraz wolnych środków w 

wysokości 35.429,11 zł) przeznacza się na rozchody w kwocie 

3.235.429,11 zł  (spłata wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu 

kredytów w wysokości 65.941,11 zł,  pożyczek w wysokości 369.488,00 zł,  

wykupu papierów wartościowych w wysokości  2.800.000,00 zł. )  
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 Przychody budżetu w wysokości 10.477.133,11 zł, rozchody w 

wysokości 3.235.429,11 zł,  zgodnie z załącznikiem nr 4 do niniejszej 

uchwały. 

 Dokonuje się zmiany w planie dochodów i wydatków związanych z 
realizacją zadań realizowanych w drodze umów lub porozumień między 
jednostkami samorządu terytorialnego w 2011r., zgodnie z załącznikiem nr 
5 do niniejszej uchwały. 
 
 

Projekt uchwały był omawiany na Komisji Rozwoju Gospodarczego  
i Budżetu i uzyskał pozytywną opinię. 
 
 

Rada Miasta w glosowaniu jawnym jednogłośnie / 20 głosami za /   
podjęła z autopoprawkami 

 
UCHWAŁĘ  Nr IX / 78 / 2011 

 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2011r. 
 
Ad. pkt 7 
 
Skarbnik Miasta Henryk Antczak przedstawił projekt uchwały w sprawie  
emisji obligacji komunalnych. 
 
Henryk Antczak Skarbnik Miasta  
przedstawił projekt uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych na 
łączną kwotę 3.200.000 zł. 

Poinformował , że w budżecie miasta na rok 2011 jaki został przyjęty 
przez Radę w dniu 30 grudnia 2010r. w § 3 występuje zapis: 
„Przychody budżetu w wysokości 3.235.429,11 zł ( z kredytu 

długoterminowego) przeznacza się na rozchody w wysokości 3.235.429,11 

zł. (spłata wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu kredytów w 

wysokości 65.941,11 zł,  pożyczek w wysokości 369.488,00zł, emisji 

papierów wartościowych w wysokości 2.800.000,00 zł). 

Przychody budżetu w wysokości 3.235.429,11 zł, rozchody w wysokości 

3.235.429,11 zł, zgodnie z załącznikiem nr 3 do niniejszej uchwały”. 

 

W związku z tym, że zobowiązania te należałoby zrealizować w roku 
bieżącym, po dokładnym przeanalizowaniu sytuacji w przypadku 
zaciągnięcia kredytu i spłaty w okresie 3 lat, kwota 3.200 tys.zł poważnie 
obciążałaby budżet miasta. Ponieważ ozpoczętych jest kilka inwestycji, 
spłata w formie obligacji w okresie 10 lat dałaby większy komfort. 
 

Miasto Mława wyemituje 3.200 (słownie: trzy tysiące dwieście) 
obligacji o wartości nominalnej 1.000 zł każda na łączną kwotę 3.200.000 zł. 

Emisja obligacji nastąpi poprzez propozycję nabycia skierowaną do 
indywidualnych adresatów, w liczbie mniejszej niż 100 osób. 
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Obligacje będą obligacjami na okaziciela. 
Obligacje nie będą posiadały formy dokumentu. 
Obligacje nie będą zabezpieczone. 

Celem emisji obligacji jest spłata wcześniej zaciągniętych zobowiązań z 
tytułu obligacji, kredytów i pożyczek. 

Obligacje zostaną wyemitowane w następującej serii: 
1) seria A11 o wartości 3.200.000 zł. 

Emisja obligacji nastąpi w 2011 r. 
Cena emisyjna obligacji będzie równa wartości nominalnej. 
Wydatki związane z przeprowadzeniem emisji zostaną pokryte z dochodów 
własnych Miasta Mława. 
 
Wykup obligacji nastąpi po upływie 10 lat od daty emisji obligacji serii A11. 
Obligacje zostaną wykupione według wartości nominalnej.  
Jeżeli data wykupu obligacji określona w ust. 1 przypadnie na sobotę lub 
dzień ustawowo wolny od pracy, wykup nastąpi w najbliższym dniu 
roboczym. 
 
Oprocentowanie obligacji nalicza się od wartości nominalnej i wypłaca w 
okresach półrocznych liczonych od daty emisji. 
Oprocentowanie obligacji będzie zmienne, równe stawce WIBOR6M, 
ustalonej na dwa dni robocze przed rozpoczęciem okresu odsetkowego, 
powiększonej o marżę nie wyższą niż 1,50%. 
Oprocentowanie wypłaca się w następnym dniu po upływie okresu 
odsetkowego. 
Jeżeli termin wypłaty oprocentowania określony w ust. 3 przypadnie na 
sobotę lub dzień ustawowo wolny od pracy, wypłata oprocentowania 
nastąpi w najbliższym dniu roboczym. 
Obligacje nie będą oprocentowane poczynając od daty wykupu. 
 
Wydatki związane z wykupem obligacji i wypłatą oprocentowania zostaną 
pokryte z dochodów własnych Miasta Mława w latach 2012-2021. 
 
Upoważnia się Burmistrza Miasta Mława do: 
a) zawarcia umowy z podmiotem, któremu zostaną powierzone czynności 

związane ze zbywaniem i wykupem obligacji oraz wypłatą 
oprocentowania, 

b) dokonywania wszelkich czynności związanych z przygotowaniem i 
przeprowadzeniem emisji obligacji, 

c) wypełnienia świadczeń wynikających z obligacji. 
 
 Projekt uchwały omawiany był szczegółowo na posiedzeniu Komisji 
Rozwoju Gospodarczego i Budżetu i uzyskał pozytywną opinię. 
 
Radny Jerzy Rakowski 
czym kierował się Burmistrz Miasta i Skarbnik ustalając termin spłaty 
obligacji tj. okres 10 lat. 
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Skarbnik Miasta jest to pierwszy termin, gdzie nie ma spłaty żadnych 
zobowiązań. 
 
Radny Marek Kiełbiński 
prosi o wyjaśnienie, czy podejmując tą uchwałę miasto dalej się zadłuża w 
celu spłacenia długu. Jest to odsunięcie w czasie spłaty zadłużeń. 
 
Skarbnik Miasta wyjaśnił, że po dokładnym zapoznaniu się z projektem 
uchwały wynika, że miasto się nie zadłuża, a oddłuża. Została przyjęta taka 
zasada głosując nad budżetem miasta na rok 2011. 
 
 

 Rada Miasta w glosowaniu jawnym  / 16 głosami za,  
4 radnych wstrzymało się od głosu /  podjęła z autopoprawkami 

 
UCHWAŁĘ  Nr IX / 79 / 2011 

 
w sprawie emisji obligacji komunalnych 
 
Ad. pkt 8 
 
Skarbnik Miasta Henryk Antczak przedstawił również projekt uchwały 
zmieniającej Uchwałę Nr VIII/74/2011 RM Mława z dnia 28 lipca 2011r. w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Mławskiego w 2011r. 
 

        W Uchwale Nr VIII/74/2011 Rady Miasta Mława z dnia 28 lipca 2011r. 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Mławskiego w 
2011roku wprowadza się następujące zmiany: 
1/ w  § 1 uchyla się pkt 2; 
2/ w  § 2 uchyla się pkt 2. 
 

Projekt uchwały był omawiany na Komisji Rozwoju Gospodarczego  
i Budżetu i uzyskał pozytywną opinię. 
 

 Rada Miasta w glosowaniu jawnym jednogłośnie  
/ 20 głosami za /  podjęła  
 

UCHWAŁĘ  Nr IX / 80 / 2011 
 
w sprawie zmieniającej Uchwałę Nr VIII/74/2011 RM Mława z dnia  
28 lipca 2011r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Mławskiego w 2011r. 
 
Ad. pkt 9 
 
Skarbnik Miasta Henryk Antczak przedstawił również projekt uchwały 
w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Mława na lata 
2011-2023 zgodnie z załącznikiem nr 1 do niniejszej uchwały 

Konsekwencja zmian w budżecie, które były omawiane na dzisiejszej sesji 

mają również odbicie w Wieloletniej Prognozie Finansowej.  
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Z ustawy o finansach publicznych wynika obowiązek, że jeżeli organ 

stanowiący dokonuje zmian w budżecie, które rodzą skutki finansowe 

jednocześnie należy uaktualniać Prognozę Finansową. 

 

Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Dochody  budżetu miasta  po zmianach  na 2011 rok planuje się  w 

wysokości 83 085 539,76 zł  w tym; 

-  dochody bieżące w kwocie    73.625.774,14 zł.  

-  dochody majątkowe w kwocie  9.459.765,62 zł . 

Wydatki budżetu miasta po zmianach na 2011 rok planuje się w wysokości  

90 327 243,76 zł  w  tym; 

- wydatki bieżące w kwocie        73.842.680,26 zł . 

- wydatki majątkowe w kwocie   16.484.563,50 zł.  

Wynik budżetu (deficyt)  wynosi 7.241.704,00 zł. i jest pokryty przychodami 

pochodzącymi z wolnych środków roku 2010. 

  
Projekt uchwały był omawiany na Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Budżetu i uzyskał pozytywną opinię. 
 
 

Rada Miasta w glosowaniu jawnym jednogłośnie / 20 głosami za /   
podjęła  

 
UCHWAŁĘ  Nr IX / 81 / 2011 

 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Mława na 
lata 2011-2023. 
 
Ad. pkt 10 
 
Naczelnik WGKiM Urszula Aptowicz przedstawiła projekt uchwały 
w sprawie przyjęcia dokumentu pn. ”Plan gospodarki odpadami dla miasta 
Mława na lata 2011-2018” (aktualizacja). 
 

Na mocy art.14 ust.3 ustawy o odpadach (tekst jednolity Dz.U. z 

2010 r. Nr 185, poz.1243 z późniejszymi zmianami) został wprowadzony 

obowiązek opracowania planów gospodarki odpadami na wszystkich 

szczeblach administracji państwowej. 

 Dotychczas obowiązujący Plan gospodarki odpadami dla Miasta 

Mława przyjęty Uchwałą Nr XLVI/539/2006 Rady Miejskiej w Mławie z dnia 

16 października 2006 roku, zgodnie z przepisami art.14 ust.14 ustawy z 

dnia 27 kwietnia 2001 r. o odpadach, wymaga aktualizacji.  
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 Projekt Planu gospodarki odpadami dla Miasta Mława na lata 2011 – 

2018” (aktualizacja) uzyskał pozytywne opinie: 

- Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Warszawie 

(ZZ403/PGO/157-2010/2011 z dnia 4.07.2011r.), 

- Zarządu Województwa Mazowieckiego (uchwała nr 1488/66/11 Zarządu 

Województwa Mazowieckiego z dnia 19 lipca 2011 r. w sprawie 

zaopiniowania projektu Planu gospodarki odpadami dla Miasta Mława na 

lata 2011-2018.), 

- Zarządu Powiatu Mławskiego ( projekt dokumentu został przekazany w 

dniu 6 czerwca 2011r. Zgodnie z art. 14 ust. 8 ustawy o odpadach 

nieudzielenie opinii w terminie nie dłuższym niż 2 miesiące od dnia 

otrzymania projektu uznaje się za opinię pozytywną.) 

 Ponadto projekt Planu uzyskał pozytywne opinie, zgodnie z którymi 

nie wymaga się przeprowadzenia strategicznej oceny oddziaływania na 

środowisko: 

- Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Warszawie (WOOŚ-

I.410.385.2011.ARM z dnia 7.07.2011r.), 

- Państwowego Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego w Warszawie 

(opinia sanitarna ZNS.7111-954-1/11.MK z dnia 4.07.2011r.).    

 „Plan gospodarki odpadami dla Miasta Mława na lata 2011-2018” 

(aktualizacja) zawiera ocenę dotychczasowych działań z zakresu 

gospodarki odpadami oraz formułuje strategię, cele, a także przedstawia 

plan działania i konieczne nakłady na realizację zadań oraz potencjalne 

źródła finansowania przewidziane w okresie czasowym 2011-2018. 

 
Dla osiągnięcia celów założonych w polityce ekologicznej państwa 

oraz realizacji zasad zapobiegania powstawaniu odpadów lub ograniczania 
ich ilości, oraz negatywnego oddziaływania na środowisko, a także w celu 
sprawniejszego wykonywania zadań gminy z zakresu gospodarki odpadami 
przygotowany został  „Plan gospodarki odpadami dla Miasta Mława na lata 
2011-2018 (aktualizacja), stanowiący załącznik nr 1 do niniejszej uchwały. 
Traci moc uchwała Nr XLVI/539/2006 Rady Miejskiej w Mławie z dnia 16 
października 2006 r. 

Projekt uchwały był omawiany na Komisji Budownictwa, Gospodarki  
Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Komisji Rozwoju  
Gospodarczego i Budżetu i uzyskał pozytywną opinię. 
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Rada Miasta w glosowaniu jawnym jednogłośnie / 20 głosami za /   

podjęła 
 

UCHWAŁĘ  Nr IX / 82 / 2011 
 

w sprawie przyjęcia dokumentu pn. ”Plan gospodarki odpadami dla 
miasta Mława na lata 2011- 2018” (aktualizacja) 
 
Ad. pkt 11 
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Marek Polak 
przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. 
 

Uchwała dotyczy nadania nazwy Rondo Wolności skrzyżowaniu 

ul. Grzebskiego i ul. Warszawskiej w ciągu drogi wojewódzkiej 544.  

Rondo zostało wybudowane w 2011r.  

Wniosek w sprawie nadania nazwy Rondo Wolności złożyła grupa 13 

radnych Rady Miasta Mława. Poinformował, że wpłynęły jeszcze 4 inne 

wnioski dotyczące nazwy tego ronda. W wyniku dyskusji jaka się odbyła na 

Komisji Oświaty zapadła decyzja o nadaniu nazwy Rondo Wolności. 

 
Projekt uchwały był omawiany na Komisji Oświaty, Kultury i Sportu  

i uzyskał pozytywną opinię.  
 
Radny Marek Kiełbiński 
ma pytanie , kto był inicjatorem i jaka była inspiracja , aby nadać taka nazwę. 
 
Radny Ryszard Prusinowski 
pod wnioskiem podpisało się 13 radnych , którzy uważają , że wskutek  
demokracji mogą zaproponować nazwę Rondo Wolności. Poprzednio były 3  
nazwy ulic o które wnioskował radny Nowakowski i dlatego prosi o uszanowanie 
 woli innych. 
 
Radny Marek Kiełbiński 
prosi o konkretne uzasadnienie Pana radnego Prusinowskiego.  
Jest to bardzo ogólna nazwa. Uważa , że ważne jest żeby nazwy ulic, placów,  
czy ronda pełniły funkcję  edukacyjną . Dobrze  byłoby uczcić w ten sposób 
 jakąś postać związaną z historią Mławy. 
 
Radny Artur Dębski 
nadmienił, że nie podpisał się pod tym wnioskiem, ale będzie głosował  
za nadaniem nazwy Rondo Wolności. Jest to krótka nazwa i uważa,  
że jest piękna i szlachetna. 
Proponuje zamknąć dyskusję i przyjąć zaproponowaną nazwę. 
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Radny Michał Nowakowski 
również jest zdania , że nazwie ronda powinny patronować szlachetne  
postacie związane z regionem Mławy, bądź znane w kraju.  
Padało uzasadnienie, że jest to nazwa uniwersalna , ale z tym słowem  
wiąże się wiele znaczeń nie do końca skonkretyzowanych. 
Na Komisji Oświaty po odczytaniu propozycji nadania nazw nie  
odbyła się żadna dyskusja. Żeby nie rozpoczynać tej dyskusji jeden z członków   
Komisji zabrał głos, przegłosowano projekt uchwały i nie było szans na  
dyskusję. 
Uważa, że rondo powinno nosić nazwę patrona, osoby szlachetnej, która  
związana byłaby ze słowem Wolność. Przy takich nazwiskach można postawić  
znak równości i dopisać słowo Wolność i na pewno taka nazwa byłaby lepsza. 
Ponieważ Radni PiS popierają ideę wolności , a więc poprą ten wniosek  
i zagłosują za projektem uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty Andrzej Lampkowski wyjaśnił, 
że na Komisji przedstawiany był wniosek , a w dyskusji nikt z radnych nie  
zabrał głosu. 
 
Radny Jerzy Rakowski 
będzie głosował , za ta uchwałą. Jednak uwaga , że powinien być  
przyjęty klucz do nazywania rond w centrum jest zasadna. Głosując nad ta nazwą  
będzie myślał o wolności której przyświecała solidarność,Ksiądz Jerzy Popiełuszko  
i Jan Paweł II. 
 
 

Rada Miasta w glosowaniu jawnym jednogłośnie / 19 głosami za /  
podjęła  

 
UCHWAŁĘ  Nr IX / 83 / 2011 

 
w sprawie nadania nazwy ulicy 
 
Ad. pkt 12 
 
Sekretarz Miasta Mariusz Szczechowicz przedstawił projekt uchwały w 
sprawie podziału miasta Mława na stałe obwody głosowania. 
 
W związku z powstaniem ulic: 
- Misjonarska, nazwa nadana Uchwałą Nr LI/543/2010 Rady Miejskiej w 
Mławie z dnia 9 listopada 2010r., - Powstania Warszawskiego, nazwa 
nadana Uchwałą Nr XXIV/270/2004 Rady Miejskiej  w Mławie z dnia 30 
sierpnia 2004r. (wcześniej nie ujmowana ze względu na brak zamieszkania) 
zaistniała konieczność dopisania ulic do istniejących obwodów wyborczych. 
Po przedmiotowej zmianie obwody głosowania będą liczyły nie mniej niż 
500 i nie więcej niż 3000 mieszkańców- zgodnie z art.12 § 3 Kodeksu 
Wyborczego.    
  

W Uchwale Nr XLV/482/2010  Rady Miejskiej w Mławie z dnia 28 
kwietnia 2010 r. w sprawie podziału miasta Mławy na stałe obwody 
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głosowania (Dz. Urz. Woj. Maz. Nr 104, poz. 2011) wprowadza się 
następujące zmiany: 

1) w obwodzie  głosowania numer 2 dopisuje się ulicę „Misjonarska”, w 

obwodzie głosowania numer 5 dopisuje się ulicę „Powstania 

Warszawskiego”.  

 
Rada Miasta w glosowaniu jawnym jednogłośnie / 16 głosami za /   

podjęła  
 

UCHWAŁĘ  Nr IX / 84 / 2011 
 

w sprawie podziału miasta Mława na stałe obwody głosowania 
 
Ad. pkt 13 
 
Sekretarz Miasta Mariusz Szczechowicz przedstawił projekt uchwały w 
sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania dla przeprowadzenia 
wyborów do Sejmu oraz Senatu Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych na 
dzień 9 października 2011r.   

Zgodnie z art. 12 § 4 Kodeksu Wyborczego (Dz. U. z 2011 r. nr 21, 
poz. 112 ) Rada Miasta, w drodze uchwały, na wniosek Burmistrza Miasta, 
tworzy odrębny obwód głosowania w Zakładzie Opieki Zdrowotnej gdyż w 
dniu wyborów będzie  przebywać w nim co najmniej 15 wyborców.      
  
Obwód, o którym mowa oznacza się numerem 14. 

Siedzibą obwodowej komisji wyborczej jest Samodzielny Publiczny Zakład 

Opieki Zdrowotnej w Mławie przy ul. Dobrskiej 1 w Mławie. 

Granicami obwodu są granice terenu Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Mławie. 

 
Rada Miasta w glosowaniu jawnym jednogłośnie / 20 głosami za /   

podjęła  
 

UCHWAŁĘ  Nr IX / 85 / 2011 
 

w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania dla 
przeprowadzenia wyborów do Sejmu oraz Senatu Rzeczypospolitej 
Polskiej zarządzonych na dzień 9 października 2011r.   
 
Radny Artur Dębski 
zapytał jak należy traktować zapis w regulaminie odnośnie odpłatności za 
korzystanie ze słupów ogłoszeniowych podczas kampani wyborczej. 
 
Sekretarz Miasta poinformował, że w dniu 18 sierpnia wpłynęło do Urzędu 
Miasta pismo od Państwowej Komisji Wyborczej, z treści którego wynika , 
że Burmistrz jest zobowiązany do wyznaczenie bezpłatnych miejsc do 
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wywieszenia obwieszczeń i plakatów Komitetów Wyborczych z podaniem 
tych miejsc do wiadomości publicznej. 
Pismo w tej sprawie zostanie skierowane do Dyrektora MOSiR. 
 
Ad. pkt 14 
  
Burmistrz Miasta Sławomir Kowalewski poinformował , że ostatnia sesja Rady  
Miasta odbyła się w dniu 28 lipca 2011r.  
Podjętych zostało 5 uchwał , z tego 1 jest wykonana , w trakcie realizacji 1 uchwała,  
2 będą obowiązywały po ogłoszeniu w Dz.U.W.M. 
Uchwała dotycząca pomocy finansowej dla Powiatu Mławskiego została zmieniona  
i podjęta w nowym brzmieniu na dzisiejszej sesji. 
 
Ad. pkt 15 
 
Burmistrz Miasta Sławomir Kowalewski przedstawił informację  
z działalności za okres między sesjami. 
 
Wydział Inwestycji 
Informacja o prowadzonych postępowaniach: 
- Wykonanie modernizacji szkolnego placu zabaw przy ZPO Nr 1 w 
Mławie w ramach projektu "Radosna Szkoła" 
Postępowanie ogłoszone przez Wydział Inwestycji. 
Postępowanie rozstrzygnięte 
Wykonawca: PERGOLA Jan Michalak, ul. Techniczna 2, Piaseczno. Kwota 
brutto:127.268,10zł 
 
- Budowa szkolnego placu zabaw przy ZPO Nr 2 w Mławie w ramach 
projektu "Radosna Szkoła" 
Postępowanie ogłoszone przez Wydział Inwestycji. 
Postępowanie rozstrzygnięte 
Wykonawca: PLAYTIME Agnieszka Sereda, ul. Kolejowa 15/17  Warszawa. 
Kwota brutto: 230.765,20zł 
 
- Adaptacja pomieszczeń w związku z utworzeniem żłobka na terenie 
obiektu Miejskiego Przedszkola Samorządowego Nr 4 z Oddziałami 
Integracyjnymi im. Ewy Szelburg-Zarembiny - przetarg II 
Postępowanie ogłoszone przez Wydział Inwestycji. 
Postępowanie rozstrzygnięte. 
Wykonawca: FTM Mariusz Kinalski,  ul. Obrońców Westerplatte 10/1m1, 
Płock. Kwota brutto: 267 769,77zł 
 
- Przebudowa nawierzchni z punktami świetlnymi w odgałęzieniu od ul. 
Warszawskiej w Mławie 
Postępowanie ogłoszone przez Wydział Inwestycji 
Termin składania ofert: 23.08.2011 
 
- Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w ul. Instalatorów w Mławie 
Postępowanie ogłoszone przez Wydział Inwestycji 
Termin składania ofert: 23.08.2011. 
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Wydział Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Ochrony 
Środowiska w okresie od 27.07.2011r. - 22.08.2011r.  
- Decyzje na zajęcie pasa drogowego: 11 szt. 

- Decyzje na umieszczenie w pasie drogowym urządzenia infrastruktury 

 technicznej: 6 szt. 

- Decyzje na lokalizację urządzeń infrastruktury technicznej w pasie 

drogowym: 7 szt. 

- Decyzje na lokalizacje zjazdu z drogi publicznej:  4 szt. 

- Decyzje na wycinkę drzew i krzewów: 15 szt. 

- Decyzje o środowiskowych uwarunkowaniach zgody na realizację 

przedsięwzięcia: 4  wnioski w toku postępowania 

Postępowanie administracyjne w sprawie odprowadzenia  

wód opadowych  na sąsiednią działkę  2 sprawy 

 

Wnioski mieszkańców o dofinansowanie demontażu, transportu i utylizacji  

wyrobów zawierających azbest: wszystkich złożonych jest 68 wniosków 

rozpatrzonych pozytywnie,  w tym 5 szt. wniosków wpłynęło od dnia 

26.07.2011r. 

W dniu 27.07.2011r. podpisana została umowa dotacji na dofinansowanie 

realizacji zadania pn. „ Demontaż, transport i utylizacja wyrobów 

zawierających azbest z terenu Miasta Mława – etap III ”   - kwota dotacji 

50 000 zł. 

Podpisanie umów: 

W dniu 27.07.2011r. podpisana została umowa na wykonanie modernizacji 

mogiły zbiorowej z 1939r. na cmentarzu parafialnym ul. Cmentarna w 

Mławie  - termin wykonania 30.09.2011r. – koszt wykonania 28. 413,00 zł.; 

w tym kwota dotacji celowej 10.000 zł od Wojewody Mazowieckiego  i  

dofinansowanie 8 500 zł od Rady Ochrony Pamięci Walk i Męczeństwa. 

W dniu 11.08.2011r. zostały uzupełnione litery na obiektach grobownictwa 

wojennego: na mogile zbiorowej ofiar terroru przy ul. Szreńskiej oraz na 

pomniku Ofiar Zbrodni Katyńskiej poprzez zamontowanie tablic granitowych 

z wypiaskowanymi literami - koszt 10.000 zł.  
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Remonty budynków komunalnych: 

Zostały zakończone remonty budynków komunalnych gdzie wykonano 

prace:   

-przy ul. Mickiewicza 14 - wymiana pokrycia dachu, wymiana obróbek 

blacharskich, remont balkonów, malowanie klatki schodowej, 

przemurowanie kominów za kwotę  70 tyś zł. 

- przy ul. Smolarnia 6-  malowanie klatki schodowej, zamurowanie drzwi 

balkonowych i wstawienie okien na korytarzach za kwotę 15 tyś zł. 

- przy ul. Słowackiego 1 - wymiana dachu z eternitu na blacho dachówkę 

za kwotę 75 tyś zł. 

Ponadto dokonano remontu odzyskanych 10 lokali komunalnych za kwotę 

90 tyś zł. , które zostały wskazane najemcom w dniu 3 sierpnia 2011r przez 

Społeczną Komisję Mieszkaniową: 

a) wskazanie 5 lokali socjalnych dla rodzin eksmitowanych z 

dotychczas zajmowanych mieszkań należących do osób prywatnych 

oraz jednostek publicznych, 

b) wskazanie 5 lokali komunalnych rodzinom wpisanych na listę osób 

oczekujących na przydział lokalu mieszkalnego i zamiennego z 

zasobu Miasta Mława. 

Wydział Gospodarki Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego 

- sprzedaż lokali mieszkalnych, podpisano 2 akty notarialne, 16 decyzji o 

warunkach zabudowy, 2 decyzje o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu 

publicznego. Podpisano 1 umowę o dzierżawę nieruchomości, wydano 4 

zaświadczenia o wydaniu numeru nieruchomości, wypłacono 5 

odszkodowań za nabyte nieruchomości. 

W okresie sprawozdawczym Burmistrz Miasta podpisał 14 zarządzeń, które 

są dostępne na stronie internetowej UM. 

Ad. pkt 16 
 

Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 
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Radny Wojciech Krajewski 
poruszył sprawę dotyczącą nieczynnej kładki na Wólce, która została uszkodzona i 
nadaje się zgodnie z opinią inspektora nadzoru do rozbiórki. Pierwotny plan był taki, że 
kładka miała być rozebrana po wykonaniu podziemnego przejścia , czyli pod koniec 
przyszłego roku. Kładka służyła  przede wszystkich dzieciom jako przejście w drodze do  
szkoły, ale nie tylko korzystali z niej również mieszkańcy z osiedla Wólka. 
Na dzień dzisiejszy alternatywa zastępcza jest bardzo słaba.  
Na ul. Żuromińskiej nie ma żadnego bezpiecznie oznakowanego przejścia dla pieszych, 
brak jest chodnika, trwają prace , wykopane są rowy. PKP wykonała przejścia między 
peronami dla pasażerów, z których korzystają również mieszkańcy. Pomimo, że zostało 
utwardzone jest to bardzo niebezpieczne przejście, a za tydzień rozpoczyna się rok 
szkolny i należałoby zadbać o bezpieczeństwo.  
Ponieważ jest to dłuższa inwestycja prosi o monitorowanie tej sprawy przez władze 
miasta. 
 
Burmistrz Miasta poinformował, że ta sprawa na bieżąco monitorowana jest przez 
władze miasta i pracowników Urzędu. Uszkodzona została konstrukcja nośna kładki i 
obiekt ten został wyłączony z użytkowania, a PKP zostało zobowiązane do zlikwidowania 
tej kładki. Prowadzone są rozmowy w jaki sposób zabezpieczyć to miejsce i stworzyć 
bezpieczne przejście dla dzieci i mieszkańców. To co PKP wykonało w tej chwili jest 
fatalne. Uciążliwość a przede wszystkim niebezpieczeństwo przekraczania torów jest 
ogromne. Zostało wysłane do Dyrekcji PKP pismo, ma odbyć się spotkanie 
przedstawicieli kolei i przedstawicieli Urzędu w tej sprawie.  Problem ten nie jest na 
pewno lekceważony, świadczy o tym korespondencja jak też spotkania które się w tej 
sprawie odbędą.  
Od wielu lat kładziony jest duży nacisk na poprawę bezpieczeństwa, a ta sytuacja tego 
bezpieczeństwa nie zapewnia. Na tyle na ile będzie to możliwe zostanie zrobione 
wszystko, aby to bezpieczeństwo poprawić. 
 
Radny Artur Dębski 
na ul. Piłsudskiego  na wysokości Gimnazjum i Osiedla Młodych są światła i niewiele 
osób korzysta z tego przejścia, a samochody muszą się zatrzymywać. Czy nie można 
byłoby zrobić światła dla pieszych na zasadzie włączania. 
 
Burmistrz Miasta wyjaśnił, że jeśli chodzi o synchronizację sygnalizacji świetlnej był 
składany wniosek do Departamentu Infrastruktury. Wiążą się z tym koszty i nie były 
przewidziane na ten cel środki w roku bieżącym. Jest to droga wojewódzka, są to 
obowiązki i dobra wola zarządcy tej drogi. 
 
Radny Jerzy Rakowski 
poruszył sprawę kolejki wąskotorowej i terenu wokół tej kolejki, który napawa stanem 
smutku. Jest ten temat i problem wszystkim znany, wiąże się to ze stanem własności. 
Osobiście rozmawiał z jednym z mieszkańców, który skarżył się , że w godzinach 
wieczornych przyjeżdżają osoby i piją alkohol. Sugestia jest taka, żeby stały patrol Policji 
i Straży Miejskiej zajeżdżał i sprawdzał ten teren. Prawdopodobnie będzie to bardziej 
skuteczne niż jednorazowe interwencje Policji. Może tam dojść nie tylko to aktów 
kradzieży, ale do nieszczęścia ponieważ teren nie jest zabezpieczony. 
  Zasugerował również żeby bardziej zająć się terenem na Uniszkach, 
szczególnie przy okazji obchodów w dniu 15 sierpnia. 
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Burmistrz Miasta  jeśli chodzi o teren przy Pomniku Piechura prosi o kierowanie uwag 
do gospodarza czyli Wójta Wieczfni Kościelnej. 
Jeśli chodzi o kolejkę wąskotorową sam Pan zauważył , że to nie miasto jest 
właścicielem. Władze miasta nie dysponują majątkiem, który jest na terenie kolei. 
Oczywiście interesujemy się co się na tym terenie dzieje. Została skierowana prośba, nie 
wiadomo jaka jest częstotliwość odwiedzania przez Straż, czy Policję. Dzisiaj teren ten 
jest terenem budowy jest on zabezpieczony sprzętem budowlanym, nie można tam 
wjechać. Miejsca ta są obserwowane, żeby poprawić tam bezpieczeństwo.  
Prowadzone były rozmowy z organizacją turystyczną i kierowane były prośby o 
przeprowadzenie inwentaryzacji tego terenu po to żeby można zorganizować jakąś 
ochronę. Jest reakcja na bieżąco na sygnały , ale nie jest prawdą , że nikt się tym nie 
interesuje. 
 
 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że wpłynął wniosek od Pana 
Stanisława Mądrzaka dotyczący nadania nazw rondom na Obwodnicy Zachodniej, pismo 
dostępne jest w biurze rady i każdy radny może się z nim zapoznać. 
 
Radny Tomasz Chdubski 
popiera wypowiedź Pana radnego Krajewskiego odnośnie kładki i przejścia na Wólce. 
Jest to bardzo niebezpieczne dla mieszkańców , a szczególnie dzieci i młodzieży, a rok 
szkolny rozpoczyna się za kilka dni. 
Zaproponował poprawienie przejścia kolejowego dla pieszych i ustawienie tzw. Pana 
„Stop”. 
Zwrócił również uwagę na warunki pracy tych Panów na terenie całego miasta. Osobiście 
ma spostrzeżenia , że brakuje troski o warunki ich pracy. Powinny osoby te mieć 
przydział odpowiednich strojów , a może nawet zapewnione zabezpieczenia przed 
warunkami atmosferycznymi. 
 
Burmistrz Miasta zwrócił uwagę , że Panowie popularnie nazywani „Stop” są 
pracownikami dyrektorów poszczególnych szkół . Miejsca pracy i warunki nie ustala 
władza miasta tylko dyrektorzy jednostek. 
Jeśli chodzi o propozycję Pana Chodurskiego odnośnie przejścia kolejowego, zostało to 
skierowane w piśmie do PKP. 
 
Janusz Dylewski Zastępca Przewodniczącego ZO Nr 9 
poruszył następujące sprawy: 
- poszerzenie przejścia dla pieszych ul. Dworcowa/Piłsudskiego, którego tak naprawdę 
nie ma. Jeśli można byłyby wykonać tam przejście od chodnika w ul. Dworcowej na 
drugą stronę i utworzyć to przejście od parkingu ul. Bracka.  
Przejście wykonane przez PKP jest przejściem służbowym i jest bardzo niebezpieczne.  
Zwrócił się do Pana Burmistrza o sprawdzenie, czy zostały ustawione tam znaki 
ograniczające przejazd pociągów do 5 km/h. Takie ograniczenie powinno być stworzone i 
poprawione to przejście. 
 
Ryszard Kowalczyk Przewodniczący ZO Nr 7 
w imieniu mieszkańców ul. Napoleońskiej poruszył sprawę zalewania terenów. 
Druga sprawa dotyczy ścieżek rowerowych ul. Nowa. Jest miejsce żeby je wykonać i 
połączyć z już wykonanymi ścieżkami rowerowymi już istniejącymi w tej okolicy. 
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Burmistrz Miasta poinformował, że otrzymał od Przewodniczącego Rady Powiatu 
zaproszenie na obrady sesji w dniu 30 sierpnia br. i w przewidzianym porządku obrad 
jest sprawa podjęcia uchwały dotyczacej wyrażenia zgody i zagwarantowania wkładu 
własnego na realizację  inwestycji pn. budowa kanalizacji sanitarnej i deszczowej w ul. 
Napoleońskiej w Mławie. Ulica ta jest drogą powiatową, miasto wcześniej udzieliło 
pomocy w kw. 230 tyś.zł w celu zrealizowania tej inwestycji. Od 4 lat podejmowane są 
działania ze strony miasta w celu rozwiązania tego problemu i wierzy w to, że zostanie to 
wykonane. 
 
 
Ad. pkt 17 

 
Po wyczerpaniu porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Miasta 

Krzysztof Wasiłowski zakończył obrady IX sesji szóstej  kadencji o godz.15.30 
słowami : 

 

 

„ Z A M Y K A M   O B R A D Y  IX 

S E S J I   R A D Y  M I A S T A ” 

 
 
 
 
Protokolant:                                                          Przewodniczący Rady Miasta 
Katarzyna Kulesza                          

                                                                       inż. Krzysztof Wasiłowski  
 


